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بررسی عملکرد تیم ملی هندبال در مسابقات قهرمانی آسیا

چرا از آسیا عقب ماندیم؟!
ناکامی تیم ملی هندبال ایران در 
مسابقات قهرمانی آسیا و با مربی 
ایرانی در حالــی رقم خورد که تیم 
فرصت کوتاهی برای آماده سازی 
در اختیار داشــت. به بهانه ناکامی 
اخیــر در گفت وگو با ســرمربی تیم ملــی و یک 
کارشــناس هندبال به تحلیل این رخداد پرداختیم 
تا شاید ریشه یابی این ناکامی، راهی پیش روی این 

رشته بگذارد.
در بیست ویکمین دوره از مسابقات هندبال قهرمانی 
آســیا تیم ملی ایران که در گــروه B رقابت ها قرار 
داشــت، روز جمعه _بیســت ودوم دی مــاه_ در 
نخســتین دیدار خود مقابل تیم ملی نیوزلند رفت 
که با نتیجه ۴۰ بر ۱۳ موفق به پیروزی مقابل این 
تیم شد. ملی پوشان کشورمان در دومین دیدار خود 
یکشنبه _بیست وچهارم دی _ مقابل تیم ملی چین 
صف آرایی کردند و با نتیجه 2۴ بر 22 بر چین غلبه 
کردند. ســومین دیدار هندبالیست های کشورمان 
سه شنبه _بیست وششم دی _ رخ داد که تیم ملی 
ایران با بدشانسی در دقایق آخر با نتیجه 2۶ بر 2۴ 

مغلوب تیم ملی کره جنوبی شد.
در مرحله بعد پنجشــنبه _بیست وهشــتم دی _ 
تیم ملی ایران به مصاف تیم ملــی ژاپن رفت که با 
نتیجه 2۳ بر 25 نتیجه را به این تیــم واگذار کرد. 
جمعه _بیست ونهم دی _ در دیگر دیدار ملی پوشان 
کشورمان برابر تیم ملی قطر قرار گرفت که با نتیجه 

2۳ بر 2۷ پیروزی را به قطر هدیه کرد.
دیدار بعدی ملی پوشان کشورمان مقابل امارات به 
میدان رفتند که با نتیجه 25 بر 22 پیروز میدان شدند. 
در آخرین دیدار که تکرار تقابل ایران و کره جنوبی بود 
که تیم ملی کره با نتیجه نزدیک 2۶ بر 2۷ تیم ملی 
کشــورمان را مغلوب خود کــرد. در این رقابت ها 
میلاد قلندری در اولین دیدار مقابل نیوزلند و محمد 
سیاوشی در دو دیدار مقابل چین و امارات بهترین 

بازیکن زمین شدند.
در پایان تیم ملی قطر قهرمــان این رقابت ها، ژاپن 
نایب قهرمان و بحرین به مقام ســوم دست یافت، 
کویت در رده چهــارم، کره جنوبــی در رده پنجم، 
تیم ملی کشورمان در رده ششم، امارات در رده هفتم، 
عراق در رده هشتم، عربستان در رده نهم، چین در 
رده دهم، عمان در رده یازدهــم، چین تایپه در رده 
دوازدهم، هنگ کنگ در رده سیزدهم، قزاقستان در 
رده چهاردهم، نیوزلند در رده پانزدهم و هند در رده 

شانزدهم و آخر این مسابقات قرار گرفتند.
 آسیا سرمایه گذاری خوبی روی رشته 

هندبال داشته است
مجیــد رحیمی زاده، ســرمربی تیم ملــی هندبال 
کشــورمان در خصوص عملکرد تیم ملی هندبال 
مردان در مسابقات آسیایی 2۰2۳  می گوید: مسابقات 
از سطح بالایی برخوردار بود. سطح مسابقات آسیا 
پایین نیست زیرا آسیا ســرمایه گذاری خوبی روی 
رشته هندبال داشته است. در کشورهای عربی شاهد 
این موضوع هستیم و در کشورهای آسیای شرقی 
نیز پس از یک دوره دوری حدوداً هشت ساله، مجدد 

سرمایه گذاری انجام پذیرفته است.
وی می افزاید: ژاپــن، کره جنوبــی، چین و حتی 
چین تایپه با چهره های متفاوتی وارد مسابقات شدند 
و قابل پیش بینی نبودند. همه مسابقات سخت بود 
و هیچ تیمــی از قبل بازنده یا برنــده نبود. کاهش 
سهمیه المپیک به چهار سهمیه در بالا بردن کیفیت 

مسابقات تأثیر بسیاری داشت.

 فشــردگی مســابقات برابر با افت 
بازیکنان بود

سرمربی تیم ملی هندبال کشورمان بیان می کند: 
آمادگی بازیکنان بیشتر به خود آن ها بستگی دارد. در 
فرجه ۴۰ روزه ای که در اختیار داشتیم، نمی توانستیم 
فعالیت بدنی خاصی بــرای بازیکنان انجام دهیم. 
دو سال است که بازیکنان فشرده درگیر مسابقات 
بیرونی و لیگ های باشگاهی هستند که این مسئله 
باعث افت بازیکنان می شود. هیچ زمانی در ورزش 
نمی توان بازیکنان را بــرای یک مدت طولانی در 
سطح بالایی نگه داشت و افت بازیکنان در این مدت 

مشهود و قابل پیش بینی بود.
وی ادامه می دهد: بازیکنان از لحاظ بدنی حدود ۸۰ 
درصد آمادگی داشتند. سعی کردیم تمام بازیکنان 
را در طول بازی ها به کار گیریم. دویدن بازیکنان تا 
آخرین دقایق رقابت نشان دهنده آمادگی جسمانی 

خوب برخی از آن ها است.
رحیمی زاده تاکید می کند: بازیکنان در حد خود خوب 
ظاهر شدند، اما می توانستند عملکرد بهتری داشته 
باشند. زمانی اختلاف با تیم حریف زیاد است و شاید 
شکست مشهود باشد ربطی نبودن مربی خارجی یا 
عملکرد مربی ایرانی نــدارد. بازیکنان من بهترین 
بازیکنانی بودند که از لیگ ایران و چند نفری لژیونر 
انتخاب کردیم. ما زمانــی را منتظر لژیونرهایی که 
مدنظرمان بودند، ماندیم که به دلایلی نتوانســتند 
کنار ما باشند. زمان تمرینات بسیار کم بود، اما با این 
حال برای تست لژیونرها در عمان زمان گذاشتیم تا 

تیم را انتخاب کنیم.
  زمان کمی برای آماده سازی داشتیم

وی عنــوان می کند: بــه دلیل کم بــودن زمان، 
مهمترین نکته انتخاب بازیکنانی بود که بیشــتر 
با یکدیگــر تمرین کرده بودند، نهایت جلســات و 
تصمیم گیری های کادر فنی تیم به این لیست نهایی 
می رسید. برای بازی در هر پست یک بازیکن جوان 
انتخاب شده بود و تعداد بازیکنان با تجربه و جوان 
یکســان بود، جوان گراییِ بیشتر ریسک بود. همه 
بازیکنان انتخابی از بهترین های ایران و پست خود 
بودند و چند نفری را به دلیل آسیب هایی که داشتند یا 
موارد دیگری که وجود داشت، نتوانستیم در اختیار 

داشته باشیم.
ســرمربی تیم ملی هندبال ایران تصریح می کند: 
گروهی که در آن قرار داشتیم گروه سختی بود. چین 

به تازگی مدعی شده اســت و نتایج نزدیکی که در 
رقابت ها کسب کرده است همین موضوع را تأیید 
می کند. تیم ها فاصله های اندکی داشتند و با اختلاف 
گل های کم بازی ها به پایان می رسید. تیم عربستان 
که چند سال است که برای هندبال سرمایه گذاری 
کرده است و افتخارات زیادی را از جمله قهرمانی جام 
باشگاه های آسیا در کارنامه خود ثبت کرده است و از 
مربیان سطح بالای اروپا استفاده می کند، نتوانست 
به جمع هشت تیم برتر این رقابت ها راه پیدا کند. در 
مقابل عراق، چیــن، کره جنوبی، چین تایپه یا حتی 
امارات بسیار متحول و خوب در این رقابت ها شرکت 

کردند و همه گروه ها به نسبت خود سخت بودند.
 انتقادهای منصفانه گره گشا است

وی تشریح می کند: هیچ شخصی نمی تواند منکر 
عملکرد خوب بازیکنان باشــد. زمانی آرزو داشتیم 
با تیم هایی که اکنون بــه رقابت با آن ها پرداختیم، 
پایاپای پیش برویم. در این مسابقات حدود 55 دقیقه 
بازی را با اختلاف بین دو تا پنج گل از همان تیم ها 
جلو بودیم و این نشان دهنده رشد هندبال کشورمان 
نسبت به بازی های قبلی اســت. همه قشر جامعه 
برای باخت افسوس می خورند؛ این یعنی به نقطه ای 

رسیدیم که می توانستیم بر همه آن ها غلبه کنیم.
رحیمی زاده ادامه می دهد: تمرکز بازیکنان بســته 
به تصویرسازی و ذهنیت بازیکن از مسابقات دارد. 
اصطلاحی در هندبال می گویند »توپ در ثانیه های 
آخر وزن ســنگین تری پیدا می کند« در ثانیه ها و 
لحظات آخر گل زدن ســخت می شود و ما باید آن 

زمان ها را توسط بازیکنان باتجربه مدیریت کنیم.
وی اذعان می کند: تیم هایی مانند کره و ژاپن، همان 
تیم هایی بودند که در هانگژو و قطر ظاهر شــدند 
و تفاوتی نداشتند. این بازیکنان هستند که باید به 
مرز پختگــی و بالندگی برســند و از موقعیت های 
تک به تک خود استفاده کنند. تاکتیک یک مربی 
است که موجب می شود یک موقعیت خلق شود و 
ما آن موقعیت ها را خلق کردیم و بازیکن است که 
باید از این خلق موقعیت استفاده کند. بازیکنی که 
شاید به دلیل فشارهای روحی یا خستگی که ناشی 
از فشردگی رویدادها بوده است، نتوانسته است که 

بهینه کار کند.
  هندبال ایران نسبت به گذشته متحول 

شده است
سرمربی تیم ملی هندبال بیان می کند: برد و باخت 

برای همه است و من باخت را می پذیرم. زیرا قانون 
اول برای یک مربی پذیرفتن باخت اســت، اما اگر 
منصفانه بیان کنم ما برای تیم های قدرتمند آســیا 
به یک رقیب سرسخت تبدیل شده ایم. این موضوع 
را »صالح بین اشور«، ناظر فدراسیون جهانی و چند 
نفر دیگر از مسئولان حاضر در مسابقات بیان کردند 
و گفتند شما نسبت به قبل متحول شده اید. در کل 
ما می توانیم این مسیر را ادامه دهیم به شرطی که 
به مربی ایرانی همچون مربی خارجی، زمان لازم 

اختصاص پیدا کند.
وی تاکید می کند: همه تیم ها نقاط ضعف دارند و این 
بسته به عوامل مختلفی است. نمی توان برای نقاط 
ضعف دنبال مقصر گشت، اما این موضوع تلنگری به 
ما بود و باید با دیدن فیلم ها و کارشناسی بازی ها نقاط 
ضعف تیم را رفع کنیم. اگر نقد منصفانه انجام شود ما 
می توانیم این ایرادات را رفع کنیم زیرا نقد منصفانه 
باعث رشد می شود. به طور مسلم نمی توان با فرصت 
۴۰ روزه به آمادگی کامل و بدون نقاط ضعف رسید.

رحیمی زاده خاطرنشان می کند: بازیکنان ما در دیدار 
آخر مقابل کره خیلی بهتر از دیگر مســابقات بازی 
کردند. ما به طور دائم روی تمرکز و در جریان بازی 
بودن بازیکنان تاکید کردیم. باید برخی از معایب را 
رفع کنیم برای مثــال داوری لیگ داخلی همچون 
داوری های این مسابقات باشــد. در هندبال طی 
ثانیه ها گل رد و بدل می شود و ما حق اشتباه نداریم.

 خستگی واژه ای غلط است
وی می افزاید: دفاع خوبی داشــتیم ولی در حمله 
آن هم در لحظات پایانی باید دقت بیشتری داشته 
باشــیم. به دلیل تعویض های زیــاد و نامحدود در 
هندبال، چیزی به نام خســتگی بازیکن نداریم و 

خستگی یک واژه اشتباه است.
ســرمربی تیم ملی هندبال عنوان می کند: مربی 
خارجی قــراردادی حرفــه ای دارد و مــاه به ماه 
حق الزحمه خــود را دریافت می کند، به حواشــی 
اهمیتی نمی دهد و اگر بخواهند می ماند و در غیر 
این صورت بــا دریافت پول خود مــی رود. مربی 
ایرانی است که از بازیکن شناخت دارد زیرا او خود 
نیز تا چند سال گذشــته جزئی از همین بازیکنان 
بوده است. نقطه ضعف ما نقد کردن غیر منصفانه 
همه افراد است. چرا ما به خارجی ها بهای بیشتری 
می دهیم و به داشــته ها و روند رو به رشــد خود 

اهمیتی نمی دهیم.

فرزانه فصیحی به برنز 
تور جهانی رسید

دونده سـرعتی ایـران که بـرای اولین بـار در تور 
جهانی شـرکت کرده اسـت به مدال برنز رسـید.
فرزانـه فصیحـی دونـده سـرعتی ایـران در تور 
جهانی داخل سـالن کـه بـه میزبانی قزاقسـتان 
در حـال برگـزاری اسـت، بـه رقابـت بـا دیگـر 

دونده هـا پرداخـت.
فصیحـی در دور نخسـت رقابـت مـاده ۶۰ متـر 
با ثبـت زمـان ۷.25 ثانیـه در جایگاه سـوم گروه 

خـود ایسـتاد و به فینـال صعـود کرد.
ایـن دونده سـرعتی ایـران در فینال زمـان ۷.2۳ 
ثانیـه را بـه ثبـت رسـاند و در جایـگاه سـوم قرار 
گرفت.فصیحـی اولیـن زن ایرانـی اسـت که در 

تـور جهانـی شـرکت کرده اسـت.

شنا ورزش کم هزینه ای 
است

مربـی باشـگاه شـنای اریـس گفـت: تجهیزاتی 
که یک شـناگر بـه آن نیازمند اسـت زیاد نیسـت 
و شـناگران با بعضـی وسـایل ارزان قیمـت و کم، 
تمرینات خـود را آغاز می کنـد. ما با این وسـایل  تا 
حد امکان تمرینـات متنوعـی را طراحی می کنیم 
تا شـناگران نیاز بـه پرداخت هزینه های سـنگین 

نداشـته نباشند.
پریسـا باقریا اظهار کرد: در باشـگاه اریس فعالیت 
بانوان در دو تیم قهرمانی و پایه برنامه ریزی شـده 
اسـت، تیم پایه از شناگرهایی تشکیل شـده که از 
طرف مربیان دیگر به باشـگاه معرفی می شـوند و 
تمرینات خـود را زیر نظر مربیـان اریس به صورت 

جدی آغـاز می کنند.
وی افـزود: تیـم قهرمانـی افـرادی هسـتند که از 
سـال ۱۳۹5 بـا باشـگاه اریـس در ارتبـاط بوده اند 
و شـش روز در هفتـه تمرین می کننـد؛ فعالیت ها 
در اسـتخر سـاحل به صـورت روزانـه پیگیـری 

می شـود.
مربـی باشـگاه شـنای اریـس تصریـح کـرد: در 
باشـگاه اریـس بـرای افـراد مسـن فعالیت هـای 
آب درمانـی در نظر گرفته شـده اسـت، همچنین 
کلاس های آموزش خصوصـی و نیمه خصوصی 
بـرای افـرادی کـه کودکانی بـا بـدن ضعیف تر یا 
شـرایط خـاص دارنـد، برنامه ریزی شـده اسـت.

وی عنـوان کرد: باشـگاه سـاعت های مختلفی را 
باتوجه به شرایط شـناگران با استخرها هماهنگ 
کرده اسـت تـا همـه بتواننـد در تمرینـات حضور 
پیدا کننـد. تمرینـات باشـگاه شـنای اریس حتی 
در زمانـی کـه شـیوع کرونا حاکـم بـود، پیگیری 
شـد. در زمان های اعزام بازیکنان برای مسـابقات 
کشـوری و منطقـه ای نیـز حمایـت باشـگاه را 

می تـوان دیـد.
باقـری تاکیـد کـرد: در یـک تـا دو سـال اخیـر 
بیشـترین مقام های اول تا سـوم در بخـش بانوان 
در اختیـار باشـگاه اریس بـوده اسـت. زمان بندی 
و شـرایط تمرینات شـناگران از سـوی باشـگاه و 
مسـئولان مربوطه برنامه ریزی شـده اسـت تا به 
هـدف نهایی باشـگاه دسـت پیدا کنیم. سیاسـت 
باشـگاه بر ایـن موضـوع منطبق شـده اسـت که 
همـه اعضـای باشـگاه بتواننـد تمرینات خـود را 

به صـورت یکسـان پیـش ببرند.
وی ادامـه داد: تجهیزاتـی کـه یک شـناگر به آن 
نیازمنـد اسـت زیاد نیسـت و شـناگران بـا بعضی 
وسـایل ارزان قیمت و کـم، تمرینات خـود را آغاز 
می کند. ما با این وسـایل تـا حد امـکان تمرینات 
متنوعی را طراحـی می کنیم تـا شـناگران نیاز به 

پرداخـت هزینه های سـنگین نداشـته نباشـند.

فرنگی کار اصفهانی به 
تیم ملی کشتی دعوت 

شد
اسـامی نفرات دعـوت شـده بـه اردوی تیم ملی 
مشـخص شـد که عباس مهدی زاده از اصفهان 

به ایـن اردو فراخوانده شـد.
پنجمین مرحلـه اردوی تیم ملی کشـتی فرنگی 
بزرگسـالان روزهای ۱۰ لغایت 2۰ بهمن ماه در 
خانه کشـتی شـهید مصطفـی صـدرزاده برگزار 

می شـود.
از همیـن رو اسـامی نفرات دعـوت شـده به تیم 
ملـی مشـخص شـدند کـه عبـاس مهـدی زاده 
از اصفهـان در وزن ۸2 کیلوگـرم بـه تیـم ملـی 

کشـتی فرنگـی دعوت شـد اسـت.
حسـن رنگـرز بـه عنـوان سـرمربی و طالـب 
نعمت پـور، حسـن حسـین زاده، مجیـد رمضانی 
و فـرزاد ایمانعلـی زاده بـه عنـوان مربـی هدایت 

فرنگـی کاران را برعهـده دارنـد.

ورزش

دیدار تدارکاتی تیم های قطر اسپورت قطر و فولاد 
مبارکه ســپاهان ایران با نتیجه 2 بر صفر به سود 

سپاهان به پایان رسید.
 دیدار تدارکاتی تیم های قطر اسپورت قطر و فولاد 
مبارکه ســپاهان ایران در چارچوب اردوی ۷روزه 
سپاهان در کشور قطر در اســتادیوم سلین دوحه 

آغاز شد. 
سپاهان در این بازی تلاش کرد به نکات تاکتیکی 
ژوزه مورایس عمل کند و در دقایق ۴۶ و 5۰ توسط 

محمدجواد حسین نژاد به گل رسید.
تمرکز سرمربی ســپاهان در این بازی، استفاده از 
ترکیب بازیکنان جوان در کنار بازیکنان باتجربه تیم 
بود و تمامی بازیکنان سپاهان در این مسابقه برای 

تیمش به میدان رفتند. 
ژوزه مورایس با اســتفاده از بازیکنان جوان خود در 
ترکیب تیم در صدد بود آمادگی ایــن بازیکنان را 
بســنجد و علی کمالی، ابوالفضل تیغ نورد، محمد 
اکبری، اسماعیل قلی زاده، سیدمهدی حسینی، جواد 
اکبری، عباس حبیبی و رضا غفاری را در ترکیب تیم 

مورد استفاده قرار داد.
در ۸۶  مسابقه شــوت علی کمالی بازیکن جوان 
سپاهان با درخشــش دروازه بان قطراسپورت وارد 
دروازه نشد؛ این بازی در نهایت با نتیجه دو بر صفر به 

سود سپاهان به پایان رسید. 
طلایی پوشان که در کمپ اســپایر دوحه مستقر 
هستند، تمرینات خود را در این کمپ دنبال کرده و 

سه دیدار تدارکاتی برنامه ریزی کرده اند. 
 هدف ما در اردوی قطــر ارتقا آمادگی 

تیم است
ژوزه مورایس سرمربی تیم فوتبال سپاهان بعد از بازی 
تدارکاتی با تیم قطر اسپورت در اردوی تدارکاتی قطر 

پیرامون دلایل برگزاری این اردو اظهار داشت: اکنون 
زمان آماده سازی است و باید در زمین های باکیفیت 
بازی های باکیفیت انجام می دادیم؛ به هر حال در 
همه تیم های حرفه ای این اردوها باید برگزار شود و ما 

نیز به همین دلیل اردو را برگزار کردیم.
وی درباره همزمانی این اردو با دیدارهای تیم ملی 
ایران در مســابقات جام ملت های آســیا ادامه داد: 
همزمانی این اردو با مسابقات جام ملت های آسیا 
نیز قابل توجه بود و می توانیم حمایت خودمان از تیم 
ملی را نیز نشان دهیم؛ بدون شک من نیز به استادیوم 

می روم و تیم ملی را حمایت می کنم.
مورایس پیرامون حضور بازیکنان جوان از رده های 
مختلف سنی سپاهان در اردو تصریح کرد: بازیکنان 
جوانی داریم و موقعیت خوبی بود از آن ها اســتفاده 
کنیم؛ آن ها بــه اینجا آوردیم تا از لحــاظ رقابت و 
جنگندگی تجربه و اعتماد به نفس کســب کنند، 
موقعیت برای بازیکنان ایجاد شده تا سطح کیفی 

خود را بالا ببرند.
سرمربی تیم فوتبال سپاهان یادآور شد: تعداد خوبی 
از بازیکنان زیر ۱۷ سال را در کنار خود داریم که هدف 
اصلی مربی آن ها حضورشــان در تیم بزرگسالان 
است.مورایس همچنین در خصوص جذب بازیکنان 
جدید سپاهان عنوان داشــت: تمرکز ما بالا بردن 
کیفیت بازیکنان است، محدودیت بودجه داریم و 
نمی توانیم با عجله بازیکن بگیریم؛ بنابراین باید در 
این زمینه موارد را بسنجیم و در این خصوص روی 

ثبات تیم تمرکز داریم.
سرمربی تیم فوتبال سپاهان در پایان پیرامون شانس 
قهرمانی تیم ملی ایران در مسابقات جام ملت های 
آســیا گفت: تیم ایران کیفیت بالایی دارد و شانس 

زیادی برای قهرمانی در آسیا دارد.

 پیروزی شاگردان مورایس
 در دیداری تدارکاتی

قرارداد آذرباد با ذوب آهن تا پایان لیگ  بیست وسوممحسن آذرباد هافبک 
باتجربه چند فصل اخیر تیم فوتبال مس رفسنجان به طور رسمی و برای 

مدت نیم فصل قرارداد خود را با ذوب آهن اصفهان امضا کرد.
طی روزهای گذشته در خبری با عنوان »محســن آذرباد در یک قدمی 
ذوب آهن« اشاره شد محسن آذرباد هافبک و کاپیتان باتجربه چند فصل 
اخیر تیم فوتبال مس رفسنجان از این تیم جدا و به ذوب آهن اصفهان خواهد 
پیوست که این اتفاق در نهایت محقق شد، با این وجود باشگاه اصفهانی هنوز 
از آذرباد به عنوان خرید جدید خود رونمایی نکرده، اما قرارداد وی با گاندوها 

به امضا رسیده است.طبق پیگیری های خبرنگار ایمنا قرارداد محسن آذرباد 
با ذوب آهن فقط برای نیم فصل )تا پایان فصل بیست وسوم( امضا شده و 
این مدت قرارداد توسط بازیکن جدید سبزپوشان نیز به تائید رسید. این در 
شرایطی است که یکی از رسانه مدعی شده بود مدت قرارداد محسن آذرباد 

با ذوب آهن دو ساله است اما این خبر صحت ندارد.
باشگاه ذوب آهن در فصل جاری از اکثر خریدهای خود زود رونمایی نکرد 
که آخرین آن ها محسن فروزان است و به دنبال آن طبق عادت هنوز از 
محسن آذرباد هم به عنوان خرید جدید خود رونمایی نکرده است. شاگردان 

محمد ربیعی هم اکنون تعطیلات نیم فصل را پشت سر می گذارند و در اردوی 
تدارکاتی در جزیره کیش هستند.

قرارداد آذرباد با ذوب آهن تا پایان لیگ  بیست وسوم

گفتگو

خبـر

خبـر

به رغم انتشار اخباری مبنی بر اینکه امید نورافکن، 
ساز جدایی از سپاهان را کوک کرده است و تمایل 
دارد به استقلال بپیوندد، پیگیری ها نشان می دهد 
این موضوع کذب اســت و نورافکن تمایلی برای 
جدایی از جمع طلایی پوشــان دیار نصف جهان 

ندارد.
 یکی از رســانه ها مدعی شــد »حضور بازیکنان 
پرتعداد در خط هافبک سپاهان از یک سو و نیاز این 
باشگاه به کاهش سقف بودجه از سوی دیگر باعث 
شده است تا نورافکن تمایل داشــته باشد از این 

باشگاه جدا شود تا بتواند بار دیگر پیراهن استقلال 
را بر تن کند و حتی این موضوع از طریق نورافکن 

به گوش مدیران باشگاه رسیده است.«
با توجه به اینکه امید نورافکن طی فصول اخیر یکی 
از مهره های تأثیرگذار باشــگاه سپاهان بوده است، 
بارها رســانه ها مدعی درخواســت نورافکن برای 
جدایی از سپاهان بوده اند، اما هیچ گاه این اتفاق رخ 
نداده است. پیگیری های خبرنگار ایمنا نشان می دهد 
این بار نیز این موضوع به هیچ وجه صحت نداشــته 

است و نورافکن تمایلی به جدایی از سپاهان ندارد.

نورافکن تمایلی به جدایی از سپاهان ندارد

محمدحســین اســلامی، بازیکن تیــم فوتبال 
ذوب آهن در حالی مدنظر نکونام قرار گرفته است 
که باشگاه استقلال برای جذب او ملزم به پرداخت 

رضایت نامه است.
محمدحسین اســلامی، وینگر جوان و آینده دار 
تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان که از آکادمی این 
باشگاه رشد کرد، با اعتماد مهدی تارتار به ترکیب 
تیم بزرگسالان رسید و توانست پاسخ اعتماد این 

مربی را بدهد.
محمدحسین اسلامی پس از درخشش در پیراهن 
ذوب آهن، مورد توجه تیم اســتقلال قرار گرفت، 
اما موفق نشد ذوب آهن را برای خرید این بازیکن 

متقاعد کند.
با این وجود باشگاه استقلال و جواد نکونام همچنان 

بی خیال محمدحسین اسلامی نمی شوند و با ارسال 
نامه کتبی به باشــگاه ذوب آهن، اعلام کرده اند 
علاقه مند به خریدن این بازیکن در نقل وانتقالات 
زمســتانی هســتند. پیگیری های خبرنگار ایمنا 
نشان می دهد رضایت نامه ۱5 میلیاردی اسلامی 

اصلی ترین مانع برای این انتقال است.
قرارداد محمدحسین اســلامی با ذوب آهن فقط 
شش ماه دیگر رسمیت دارد و پس از پایان قرارداد 
این بازیکن جوان با گاندوها، اسلامی بازیکن آزاد 
می شود و می تواند با هر باشگاهی که می خواهد 
مذاکره کنــد و به عضویت آن باشــگاه دربیاید، 
اما باشــگاه ذوب آهن که ابتدا با جدایی اسلامی 
مخالفت کرده بود، می خواهد چنانچه این بازیکن 

از ذوب آهن جدا شد، از انتقال او درآمدزایی کند.

سنگ بزرگ رضایت نامه 1۵ میلیاردی بازیکن 
ذوب آهن پیش  پای استقلال

سرمربی تیم هندبال بانوان سپاهان 
گفت: برای اولین ســال اســت که 
باشگاه ســپاهان با یک تیم جوان و 
بومی پا به گردونه رقابت ها گذاشته 
است و بی شک آینده خوبی در انتظار 

هندبال استان خواهد بود.
فاطمه محمدخانی در رابطه با دیدار تیم هندبال سپاهان 
درمقابل فولاد هرمزگان اظهــار کرد: در دیدار رفت با 
فولاد هرمزگان بازیکنان طلایی پوش با اختلاف ۱۰ 
گل نتیجه را به رقیب خود واگــذار کردند، اما در جدال 
برگشت موفق شدند این تیم پرمهره را با تساوی متوقف 
کنند. سپاهانی ها تا دقیقه 2۸ مسابقه از حریف خود عقب 
بودند، اما با ارائه یک نمایش زیبا و دفاع مناسب موفق 

شدند در نهایت نتیجه تساوی را رقم بزنند.
وی افــزود: در هر صورت فــولاد هرمزگان یک تیم 
مدعی است، اما طلایی پوشان اصفهان موفق شدند با 
نمایش خوب نتیجه لازم را کسب کنند. با وجود اینکه 
هماهنگی بسیاری میان بازیکنان وجود داشت، اما نقطه 
ضعف هایی همچون از دست دادن موقعیت های متعدد 

به چشم می خورد و به طور کلی از عملکرد بازیکنان خود 
رضایت دارم.

سرمربی تیم هندبال سپاهان با اشاره به عملکرد تیم 
خود در این فصل یادآور شد: سپاهان در پنج بازی اول 
عملکرد متوسطی داشت، اما در ادامه بازیکنان نمایش 
بهتری داشــتند. در هر صورت برای اولین سال است 
که این باشــگاه با یک تیم جوان و بومی پا به گردونه 
رقابت ها گذاشته است و بی شک آینده خوبی در انتظار 
هندبال اســتان خواهد بود. دختران طلایی پوش با 

فرازونشیب های بسیاری در این فصل حضور پیدا کردند، 
اما در حال حاضر در بهترین حالت خود قرار دارند و برای 

کسب سکو تلاش می کنند.
وی اضافه کرد: با توجه به برنامه ریزی های باشــگاه 
سپاهان و ســرمایه گذاری در رده های پایه، هندبال 
اصفهان در مسیر رشد قرار دارد و آینده خوبی در انتظار 
این رشته ورزشی است، چراکه بازیکنان در همین سال 
اول هم که با یک تیم جــوان و بومی در لیگ حاضر 

شده اند، عملکرد مطلوبی داشته اند.

محمدخانی پیرامون کیفیت لیگ برتر هندبال تصریح 
کرد: لیگ سال جاری به گونه ای است که تا هفته آخر 
نمی توان قهرمان را تشخیص داد و برخلاف سال گذشته 
بازی ها نزدیک به یکدیگر است و تیم ضعیفی وجود ندارد 
که از جدول امتیازات دور باشد. تیم ها از لحاظ امتیازی 
به یکدیگر نزدیک هستند، چراکه ملی پوشان در تمام 
تیم ها پخش شده اند و سپاهان نیز با ملی پوشان بومی 

خود امتیازات لازم را کسب کرده است.
وی خاطرنشــان کرد: با توجه به اینکه اصفهان یکی 
از مهدهای رشــته هندبال به شمار می رود و پتانسیل 
بالایی در این اســتان وجود دارد، نیروهای باتجربه و 
تازه کار در کنار یکدیگر قرار گرفتند. سپاهان و ذوب آهن 
نیز بازیکنان خوبی را پــرورش داده اند و نامی نو نیز در 
لیگ دســته اول تلاش می کند تا در لیگ برتر حاضر 
شود. از مسئولان تقاضا می کنم بار دیگر زمینه تیم داری 
ذوب آهن در رشته هندبال فراهم شود، چراکه بازیکنان 
بسیار خوبی داریم که می توانند حرف های بسیاری برای 
گفتن داشته باشند و بی شک این موضوع سبب می شود 

تیم های ملی نیز قدرتمند باشند.

سرمربی تیم هندبال بانوان سپاهان:

آینده روشنی در انتظار هندبال بانوان خواهد بود

بانوان


